



# Skanör-Falsterbo Brukshundklubb

## Protokoll fört vid styrelsemöte hos Skanör Falsterbo Brukshundklubb den 7 november 2023.

### Närvarande:

Jennifer Kolm, ordförande  
Göran Tillberg, kassör  
Ingrid Jensen, sekreterare  
Peter Persson, ledamot  
Ellinor Wernquist, ledamot  
Thomas Wickell, suppleant  
Johanna Sjögren, suppleant

### Ej närvarande:

Aleksandra Grelak, vice ordförande  
Agneta Nilsson, ledamot

#### 1. Mötets öppnande

Jennifer hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

#### 2. Godkännande av kallelsen

Kallelsen godkändes.

#### 3. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes med tillägg av två punkter.

#### 4. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

#### 5. Uppdragslistan

Uppdragslistan gicks igenom och kompletterades

#### 6. Ekonomisk rapport

Resultat- och balansräkning tom oktober presenterades och godkändes.

#### 7. Rapport VU/styrelse/kommittéer

VU

-

HUK

- Nya valpkurser drar igång vilket innebär att kön till valpkurs tömts.



# Skanör-Falsterbo Brukshundklubb

## TÄVLINGSKOMMITTÉN

- Under helgen 4-5/11 har det varit träningstävlingar i rallylydnad samt i lydnad startklass och klass 1. Våldigt uppskattat.
- Sara och Thomas är klara med sin instruktörsutbildning i agility
- Klubben är på väg att få ny tävlingsledare i agility
- I april planeras en blåbärstävling i agility
- Ny kurs planeras i agility - Handling
- Finns önskemål om kurs i Hoopers
- Thomas rapporterade från möte med FHS gällande klubbens medverkan under tävlingsveckan. Nytt möte kommer att hållas då även Jennifer kommer att medverka.

## STUGA

-

## MH

-

### **8. Ersättning till instruktörer och funktionärer**

Beslutades att riva upp beslut taget vid styrelsemöte 3/10.

Nya infallsvinklar diskuterades. Beslut kommer att fattas vid nästa möte.

### **9. Belysning plan 1**

Önskemål om bättre belysning på plan 1 har inkommit.

Beslutades att Thomas och Peter flyttar solcellslamporna från plan 2 till plan 1.

Thomas undersöker med kommunen om det finns möjlighet att sätta upp lampor på befintliga stolpar längs cykelvägen.

Uppdrogs även åt stugkommittén att se över och byta ev trasiga lampor.

### **10. Träningsgrupper**

Inkomna synpunkter gällande svårigheten att få tillgång till träningsplanerna för träningsgrupper diskuterades. Mötet kom fram till att det främst gäller den mörka tiden på året.

Beslutades att Thomas köper in staket så att plan 1 lätt kan delas samt att den nya planen på gaveln skall inhägnas.

Beslutades även att HUK och ansvariga för träningsgrupperna för en dialog och gemensamt planerar träningsplanerna.

### **11. Samarbete region 2**

Jennifer rapporterade från mötet med de andra klubbarna i region 2

### **12. Markhänvisning kommunen**

Beslutades att för tillfället inte gå vidare med den mark kommunen erbjudit då det innebär allt för stora kostnader.

Kontakt har tagits med Björn Nilsson som äger mark väster om plan 2-4.

Beslutades att VU tar ett möte med honom för vidare diskussioner.



## Skanör-Falsterbo Brukshundklubb

### 13. Sponsring

Beslutades att under nästa år tillsätta en grupp som jobbar med att söka sponsorer.

### 14. Årsmöte

Beslutades att hålla årsmöte den 13/2 2024.

### 15. Övriga frågor

- Beslutades att Johanna bjuder in alla i styrelsen till ett gemensamt Google drive-konto där alla dokument sparas.
- Ska vi ge julklapp till funktionärer i år? Frågan tas upp vid nästa möte.

### 16. Nästa möte

Nästa möte blir den 5 december kl 18.00

### 17. Mötets avslutande

Jennifer tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

\_\_\_\_\_  
Ingrid Jensen

\_\_\_\_\_  
Jennifer Kolm